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Ks 
 
 
 
 
 
Kfm § 44 Dnr 10/Ks231  940 
Medborgarförslag ang. frågan om vindkraftsexploatering och kommunalt 
delägarskap. 
 
Ärendebeskrivning
Kfm 2010-06-14 
Medborgarförslag ang. frågan om vindkraftsexploatering och kommunalt 
delägarskap har inlämnats av Tommy Streling, Dikanäs. 
 
”Under flera år har vindkraftsexploatering diskuterats. Vid många 
tillfällen, i s k blogginlägg, även från kommunalrådet Maria 
Kristofferssons sida, har kommunalt ägande och investeringar förts på 
tal. Kommunalrådet har även skrivit att hon fört direkta diskussioner med 
vindkraftsexploatörer om kommunalt delägarskap i tilltänkta 
vindkraftsparker i Vilhelmina. 
 
I massmediala diskussioner har delägarskap påtalats mångfalt. I 
undertecknads yttrande till Vindkraftsplanering Södra Lappland 
påtalades frågan. Men ingenstans avläser man policydiskussioner. Inte 
heller några beslut skådats, i kommunfullmäktige eller kommunstyrelsen. 
Från kommunalrådets håll signaleras i dagarna att ”man” nu avvaktar 
MKB –miljökonsekvensutredningar – i prövningarna av 
vindkraftsparkansökningar i Miljödomstolen. 
 
Vi talar om möjliga investeringar i klassen hundratals miljoner. Tre 
vindkraftverk i 2 MW-klassen betingar kring 100 miljoner kr. En 
investering runt 500 miljoner kr är inget problem för en kommun, om – 
säkerhet, finansiering och ägandeformer – är väl genomtänkta och 
utformade. Vilken inriktning har då kommunalrådets diskussioner haft 
med exploatörer, finns direktiv från beslutande politisk församling? Med 
vilket mandat förs delägarskapsdiskussioner med exploatörer? 
 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 
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Kfm § 44 (forts) Dnr 10/Ks231  940 
Medborgarförslag ang. frågan om vindkraftsexploatering och kommunalt 
delägarskap. 
 
Vad som är oerhört viktigt, är att kommunfullmäktige tar ställning i 
frågan och utarbetar en policy – tillskapande ett tydligt ramverk. För att 
inte missa chansen till god utdelning samt möjligheterna till tidiga 
diskussioner med exploatörer om delägarskap – med fullt politiskt 
mandat. Gör inte kommunfullmäktige detta i nuläget riskerar man 
hamna i en långbänk, när väl investeringsfrågan kommer på bordet. 
Eller att besluts tas med sämre underlag och sämre demokratisk 
förankring. Riskspridning och avkastningsmöjligheter är centrala, för att 
klokt politiskt avgörande och beslut. Men glider frågan bort, ökar risken 
att exploatörer även lämnar en ofärdig kommun efter sig. 
 
Min rekommendation, är att frågan debatteras och utreds omgående. Med 
särskild tyngdpunkt på följande tre punkter: 
 
1. Att fullmäktige omgående tillser att investeringspolicy respektive 

finansieringsmöjligheter klargörs och fastställs. Varvid man tidigt 
äger förutsättningar att välja de potentiellt mest lukrativa parkerna för 
bästa avkastning. Kommunstyrelse och dess ordförande ges därmed 
en policy och ett tydligt mandat i en strategiskt tung samhällsfråga, 
som är av vikt för kommunens utvecklingsmöjligheter inför en 
framtid med prognosticerat vikande skatteunderlag och ökade 
utgifter. 

 
2. Risker bör minimeras och riskspridning maximeras genom 

procentuellt delägarskap i vindkraftsparker (t ex 5-10 %). Dorotea 
kommuns vindkraftverk har inga större problem, men framvisar 
riskerna med ägande av enskilda verk. Symbolvärdet med 
identifierbara specifika verk, får inte skymma sikten för långsiktigt 
hållbara kommunala investeringar. 

 
3. Ett kommunalt utvecklingsbolag är en möjlig lösning, men man bör 

främst betänka förvaltningsform. Naturresursexploateringar bör ges 
möjlighet till full insyn och kontroll”. 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 
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Kfm § 44 (forts) Dnr 10/Ks231  940 
Medborgarförslag ang. frågan om vindkraftsexploatering och kommunalt 
delägarskap. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beredning. 
----- 

 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 
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Åke Nilsson 
 
 
Kfm § 45 Dnr 10/Ks222  940 
Interpellation till ks ordf – Sporthallen i Klimpfjäll, vad händer när den 
rivits? 
 
Ärendebeskrivning
Kfm 2010-06-14 
Kommunfullmäktigeledamot Åke Nilsson, S inkommer med 
interpellation till kommunstyrelsens ordförande ang. Sporthallen i 
Klimpfjäll, vad händer när den rivits? 
 
”I samband med att nuvarande ägare av hotellet i Klimpfjäll köpte 
liftanläggningen i byn så upprättades ett avtal mellan Vilhelmina 
kommun och driftbolaget om användande av sporthallen. 
 
Syftet med avtalet var att ge de boende i Klimpfjäll med omnejd 
möjlighet att fritt nyttja sporthallen mot att Vilhelmina kommun betalade 
en årlig ersättning på 50 000 kr/år för 5 år, totalt 250.000 kr. 
 
Ersättningen betalades ut i förskott 
 
Nu när sporthallen har rivits och möjligheten till att använda den inte 
längre finns ställer jag följande fråga; 
 
- Har några åtgärder vidtagits för att begära återbetalning av 

ersättningen för resterande tid utan sporthall? 
-  Om svaret är ja på ovanstående fråga hur stort är i så fall belopp som  
      kommunen kommer att få tillbaka?” 
 
Kommunstyrelsens ordförande Maria Kristoffersson besvarade 
interpellationen av Åke Nilsson. Åke Nilsson tackade för svaret och 
kommenterade frågan ytterligare.  
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Ewa Hed.  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att förklara interpellationsdebatten avslutad 
---- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 
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Åke Nilsson 

 
 
 
 
Kfm § 46 Dnr 10/Ks223  940 
Interpellation till ks ordf – Kommer neddragningen av 
näringslivssatsningar att bestå även nästa mandatperiod om alliansen får 
fortsatt majoritet? 
 
Ärendebeskrivning
Kfm 2010-06-14 
”I valet 2006 gick samtliga borgerliga allianspartier ut och lovade 
väljarna att det skulle satsas på näringslivet i kommunen. Det skulle 
inrättas olika samverkansorgan mellan kommunen och företagarna. 
 
Efter snart fyra år vid makten kan vi nu se resultatet av er politik rättas 
olika samverkansorgan mellan kommunen och företagarna. 
 
Efter snart fyra år vid makten kan vi nu se resultatet av er politik  
 
En neddragning av anslaget till personalkostnader med nästan 50 %, 1 
miljon kronor har skett under åren 2007-2009 jämfört med 2006 när vi 
från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet styrde. 
 
Tittar man på kontot för näringsfrämjande åtgärder är det ännu mera 
skrämmande. Där har anslaget minskat från fyra miljoner kronor till 1,8 
miljoner kronor. Mer än 50 % har dragits bort under tiden Allians för 
Vilhelmina har haft majoritet i kommunfullmäktige. 
 
Totalt har anslagen till näringslivssatsningar mer än halverats på tre år. 
 
Nu till min fråga 
 
- Kan kommunstyrelsens ordförande ge oss besked om hur mycket ni 

kommer att satsa på näringslivsfrämjande åtgärder under nästa 
mandat period om ni vinner valet?” 

 
Kommunstyrelsens ordförande Maria Kristoffersson besvarade 
interpellationen av Åke Nilsson. Åke Nilsson tackade för svaret och 
kommenterade frågan ytterligare.  
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 
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Kfm § 46 (forts) Dnr 10/Ks223  940 
Interpellation till ks ordf – Kommer neddragningen av 
näringslivssatsningar att bestå även nästa mandatperiod om alliansen får 
fortsatt majoritet? 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Lars Eliasson, Katarina Hahlin, 
Viveka Abramsson, Rickard Norberg och Agneta Lindström-Berg.  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att förklara interpellationsdebatten avslutad 
---- 

 
 
 
 
 
  

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 8 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 

Åke Nilsson 
 
 
 
Kfm § 47 Dnr 10/Ks224  940 
Interpellation till ks ordf – Varför har inte den borgerliga majoriteten 
verkställt kommunfullmäktiges beslut från 2006-05-02 att bygga en ny 
bollhall/sporthall? 
 
Ärendebeskrivning
Kfm 2010-06-14 
Kommunfullmäktigeledamot Åke Nilsson, S inkommer med 
interpellation till kommunstyrelsens ordförande – Varför har inte den 
borgerliga majoriteten verkställt kommunfullmäktiges beslut från 2006-
05-02 att bygga en ny bollhall/sporthall? 
 
”Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2006-05-02 så beslutade ett 
enigt kommunfullmäktige att anslå medel till en sporthall. 
 
Ärendet har sedan dess åkt fram och tillbaka ett antal gånger mellan 
facknämnden, kommunstyrelsen och kommunfullmäktige. 
 
Så sent som i början av förra året har vi i stort sett eniga igen i 
kommunfullmäktige om att bygga bollhallen. Vid kommunfullmäktiges 
sammanträde 2009-11-23 återremitterades ärendet igen av den borgerliga 
majoriteten för en ny beredningsomgång. 
 
Ärendet skulle skyndsamt beredas så det inte blev ytterligare fördröjt. 
 
Nu har det gått över ett halvår och vi har ännu inte fått besked från 
allians för Vilhelmina om det blir någon ny bollhall. 
 
Vi från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet har varit entydiga i denna 
fråga, vi vill så fort som det är möjligt bygga en ny bollhall. 
 
Kommunfullmäktiges sammanträde 14/6-10 är det sista under denna 
mandatperiod. På dagordningen finns inte ärendet om bollhallen med. 
 
Detta innebär att den borgerliga majoriteten har lyckats med konststycket 
att förhala byggnationen i fyra år. I sig själv är det en bedrift. Kanske inte 
så hedervärd. 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 
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Kfm § 47       (forts) Dnr 10/Ks224  940 
Interpellation till ks ordf – Varför har inte den borgerliga majoriteten 
verkställt kommunfullmäktiges beslut från 2006-05-02 att bygga en ny 
bollhall/sporthall? 
 
Arbetsmiljön för både lärare och elever har blivit kraftigt åsidosatt med 
denna oförmåga att fatta för verksamheterna viktiga beslut. 
 
Nu till min fråga; 
 
- Kan kommunstyrelsens ordförande ge besked om det kommer att 

finnas något färdigberett förslag till beslut inför kommunfullmäktiges 
sammanträde i november, dvs, fyra och ett halvt år efter beslut togs i 
kommunfullmäktige?” 

 
Kommunstyrelsens ordförande Maria Kristoffersson besvarade 
interpellationen av Åke Nilsson. Åke Nilsson tackade för svaret och 
kommenterade frågan ytterligare.  
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Margaretha Löfgren, Agneta 
Lindström-Berg, Lars Eliasson, Viveka Abramsson, Katarina Hahlin,  
Rickard Norberg. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att förklara interpellationsdebatten avslutad 
----- 
 
 
 

 
 
 
 
  

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 
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Ks 
 

 
 
 
Kfm § 48 Dnr 10/Ks183  940 
Motion ang. effektivisering och omorganisation av tekniska 
verksamheten i Vilhelmina kommun. 
 
Ärendebeskrivning
Kfm 2010-06-14 
Motion har inlämnats av Åke Nilsson och Anita Johansson, S ang. 
effektivisering och omorganisation av tekniska verksamheten i 
Vilhelmina kommun. 
” Med tanke på en effektivisering av brukandet av befintliga byggnader 
och lokaler i kommunens ägo, och verksamhet föreslås följande: 
 
Kommunförrådet med befintlig verksamhet, inklusive sommar och 
vintervägunderhåll, flyttas till ISONOR-huset som har stora utrymmen 
och där alla förrådsverksamheter, inklusive maskinparken kan inrymmas. 
 
Gymnasieskolans verksamhet vid M4, gamla AMU-lokalerna, flyttas till 
dagens kommunförråd då de utrymmen som finns i förrådet gott och väl 
täcker behovet. Transportprogrammets fordon inryms i lokalerna. 
Fordonsprogrammet som idag finns i byggnad M3 flyttas också ner till 
kommunförrådet. Därmed blir verksamheterna samlade på ett ställe och 
närheten till övningsområdet blir klart bättre. Området runt förrådet är 
inhägnat och som medger att viss utrustning kan lämnas ute på samma 
sätt som det görs idag. Det finns två lokaler i kommunförrådet som kan 
användas som klassrum. Om all klassrumsundervisning skall bedrivas på 
plats måste ytterligare lokaler anskaffas. Detta kan ske genom att leasa 
eller köpa moduler som kan kopplas ihop till befintlig byggnad. Detta 
ger i sin tur en flexibel lösning som inte ”bygger fast” kommunen i 
långsiktig åtaganden. 
 
Det mest optimala är dock kanske att huvuddelen av all 
klassrumsundervisning bedrivs i M1, M2 eller i Hembergsskolans lokaler 
i anslutning till att eleverna skall äta lunch uppe i Hembergsskolans 
matsal. 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
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Kfm § 48   (forts) Dnr 10/Ks183  940 
Motion ang. effektivisering och omorganisation av tekniska 
verksamheten i Vilhelmina kommun. 
 
Cornelias verksamhet samt föreningen Snickers och Fotoarkivet, som f n 
inryms i gamla AMU-lokalerna, föreslår vi också att inrymmas i 
ISONOR-huset. 
 
Därmed är kommunens verksamheter i M4 flyttade till andra adresser 
och fastigheten kan försäljas. 
 
I  förslaget ligger också en flyttning till ISONOR-huset och GVA-
ingenjörerna som idag har sina kontor i kommunhuset. Fördelen med 
detta är att en närmare kontakt skapas mellan de handläggande 
tjänstemännen och de medarbetare som utför det praktiska arbetet. 
Tillgängligheten till det ”nya förrådet” ökar och administration och 
ledningsfunktion på plats kan ses över. 
 
Den vakanta tjänsten som teknisk chef/ingenjör, som skall arbeta med 
strategiska och övergripande frågor, tillsätts med placering på 
kommunhuset. 
 
I samband med omorganisationen föreslås även översyn av möjligheten 
att erbjuda medarbetare som uppnått viss ålder, t ex 62 år, att gå i förtida 
pension med vissa förmåner kvar. 
 
Vi hemställer 
 
att Vilhelmina kommun undersöker möjligheterna att genomföra 
ovanstående förslag till effektivisering/omorganisation av tekniska 
verksamheten i Vilhelmina kommun”. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
------ 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 
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Ks 
 
 
 
 
 
Kfm § 49 Dnr 10/Ks206  940 
Motion – Fatmomakke kyrkplats. 
 
Ärendebeskrivning
Kfm 2010-06-14 
Motion ang. Fatmomakke Kyrkplats har inlämnats av Ulf Andersson, S. 
 
” Enligt uppgift pågår en statlig utredning som markant kommer att 
förändra nuvarande skyddsdirektiv för Fatmomakke kyrkplats. Med 
anledning därav vill jag anföra följande. 
 
Kultsjödalen och dess invånare värnar sin hembygd och ser med oro på 
utvecklingen i dalgången. Den berör givetvis ett antal olika områden, 
men i detta speciella fall vill jag ta upp frågan om bevarande och 
utvecklandet av Fatmomakke kyrkplats och den nu mycket unika kultur 
den representerar. Verksamheten har under många år glesats ut, men i 
detta avseende har Vilhelmina kommun föga ansvar eller möjligheter att 
påverka utvecklingen. Den hör i första hand hemma i den kyrkliga 
världen. 
 
Den aktuella utredningen, vilken Vilhelmina kommun förmodligen haft 
möjlighet att ta del av och yttra sig över, har mig veterligen inte ansetts 
ha så pass betydelse att man bemödat sig att lämna synpunkter på 
detsamma. Med nuvarande politiska ledning så får natur- och 
kulturfrågorna  allt för ofta stryka på foten, vilket jag djupt beklagar. 
 
Fatmomakke kyrkplats är, och har alltid genom historien varit mycket 
betydelsefull både samer och svenskar, inte minst som kulturbärare. Den 
som genom åren besökts av närboende och fjärran ifrån kommande 
människor som förundrat sig över kyrkplatsens kultur och historia i det 
natursköna läget. Tyvärr har inte underhållet gått i takt med förslitningen 
och förfallet av densamma. Det kan inte ens vara tillåtet att låta en sån 
unik miljö fördärvas. 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 
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Kfm § 49        (forts) Dnr 10/Ks206  940 
Motion – Fatmomakke kyrkplats. 
 
Då den kyrklig ledningen tycks sakna förmågan att lösa detta pågående 
problem anser jag att Vilhelmina kommun bör ta initiativ till en 
fördjupad studie av den nuvarande statusen på Fatmomakke kyrkplats 
samt att vidare undersöka vilka framtida åtgärder som, tillsammans med 
den sittande Fatmomakkestyrelsen, kan vidtas för att trygga kyrkplatsens 
bevarande och utveckling. Det bör i sammanhanget utverkas statliga 
garantier för att kyrkplatsen får det skyddsdirektiv den behöver för att 
bevaras inför eftervärlden och även fortsättningsvis kunna vara det 
attraktiva besöksmål det alltid varit. 
 
Jag hemställer att kommunfullmäktige fattar beslut om att genast ta sig 
an frågan om Fatmomakke kyrkplats framtid och skyddet för densamma 
liksom de åtgärder som krävs för att det även i framtiden ska få vara det 
attraktiva besöksmål det alltid varit”.  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att överlämna motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
---- 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 14 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

Ekonomi 
Kun                   Kfm § 50   1- 

Ks § 75    10-4/23- 
Au § 114 Dnr09/Ks276  041 
Taxor och avgifter i simhallen 2010. 
 
Ärendebeskrivning 
Au 2010-03-30 
Kommunfullmäktige har 2009-11-23, § 85 beslutat 
 
Att höja avgifterna i simhallen med 25 % för 2010.  
 
Åke Nilsson, Agneta Lindström- Berg, KG Abramsson, Anita Johansson, 
Ulf Andersson, Birgitta Ohlsson, Eva Risberg- Abramsson, Eva Hed, 
Mikael Österberg, Gunilla Prång, Hans Eriksson, Viveka Abramsson, 
Stig-Gunnar Norberg och Inga Jonsson, samtliga ( S ), samt Margaretha 
Löfgren, Rune Andersson och Bo Ohlsson, samtliga ( V ), reserverar sig 
mot beslutet. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden har 2010-03-02 , § 7 beslutat 
 
att fastställa fördelningen av taxor och avgifter enligt beredning, 
 
att fördelningen meddelas kommunfullmäktige  
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att överlämna ärendet utan eget yttrande till kommunstyrelsen. 
---- 
Ks 2010-05-26 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige 
besluta att fastställa upprättad fördelning. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla Nilssons förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att fastställa taxor och avgifter i simhallen för 2010 enligt Kultur- och 
utbildningsnämndens förslag. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 15 
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Kfm § 50 (forts) Dnr09/Ks276  041 
Taxor och avgifter i simhallen 2010. 
 
Kfm 2010-06-14 
 
 KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
att fastställa taxor och avgifter i simhallen för 2010 enligt Kultur- och 
utbildningsnämndens förslag. 
----- 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 16 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 

Ekonomi 
Kun 

 
 
Kfm § 51     2-3 
Ks § 76     10-4/24-25 
Au §115  Dnr10/Ks122 828 
Priser för uthyrning av fritidsanläggningar och kommunala lokaler 
 
Ärendebeskrivning
Au 2010-03-30 
Senast priserna för uthyrning av fritidsanläggningar och kommunala 
lokaler sågs över var av fritidsnämnden 1991-12-17, § 171. Nuvarande 
taxor har således gällt fr o m 1992-01-01. En översyn av priserna med en 
uppräkning enligt konsumentpris index (KPI) har gjorts. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden har 2010-03-02 § 10 beslutat 
 
att   förslag till priser och avgifter vid uthyrning av fritidsanläggningar 
och kommunala lokaler överlämnas till kommunstyrelsen för vidare 
beslut i kommunfullmäktige.  
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att fastställa upprättat förslag till priser och avgifter vid uthyrning av 
fritidsanläggningar och kommunala lokaler. 
----- 
 
Ks 2010-05-26 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att fastställa upprättat förslag till priser och avgifter vid uthyrning av 
fritidsanläggningar och kommunala lokaler. 
 ----          

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 17 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 51 (forts)  Dnr10/Ks122   828 
Priser för uthyrning av fritidsanläggningar och kommunala lokaler 
 
Kfm 2010-06-14  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att fastställa upprättat förslag till priser och avgifter vid uthyrning av 
fritidsanläggningar och kommunala lokaler. 
 ----          
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 18 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 

 
 
Kfm § 52 
Ks § 77   4-7 
Au §116  Dnr10/Ks123   003 
Reglemente för kultur och utbildningsnämnden. 
 
Ärendebeskrivning
Au 2010-03-30 
Kommunstyrelsen har 2009-09-16 beslutat att uppdra till nämnderna att 
ta fram nödvändiga förändringar i styr- och policydokument som 
påverkas utifrån budgetbeslut 2010, i enlighet med god ekonomisk 
hushållning. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden har 2010-03-02, § 23 beslutat 
 
att  hemställa hos kommunfullmäktige om fastställande av nytt 
reglemente för Kultur- och utbildningsnämnden enligt lämnat förslag, 
 
att  fastställa delegation av beslutanderätt enligt lämnat förslag, 
 
att  notera informationen om delegation av förvaltningschefens 
beslutanderätt.  
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att fastställa upprättat förslag till reglemente för Kultur- och 
utbildningsnämnden. 
-- 
Ks 2010-05-26 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att fastställa upprättat förslag till reglemente för Kultur- och 
utbildningsnämnden. 
---- 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 19 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 52 (forts)  Dnr10/Ks123   003 
Reglemente för kultur och utbildningsnämnden. 
 
Kfm 2010-06-14  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att fastställa upprättat förslag till reglemente för Kultur- och 
utbildningsnämnden. 
----- 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 20 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
Partnerskap Inland 

 
Kfm § 53  9-27 
Ks § 84    10-5/11-30 
Au § 141 Dnr 10/Ks157  940 
Beslut om ansvarsfrihet år 2009 för direktionen i Partnerskap Inland – 
Akademi Norr. 
 
Ärendebeskrivning
Au 2010-04-13 
Årsredovisningen för kommunalförbundet Partnerskap Inland – Akademi 
Norr avseende år 2009 fastställdes av direktionen 2010-02-19. 
 
Eftersom Partnerskap Inland – Akademi Norr är ett kommunalförbund 
med direktion så skall frågan om ansvarsfrihet prövas av varje 
medlemskommuns fullmäktige. 
 
Av upprättad revisionsrapport framgår att revisorerna föreslår att 
direktionen för kommunalförbundet beviljas ansvarsfrihet för 2009 års 
verksamhet. 
 
Partnerskap Inland – Akademi Norr önskar att frågan om ansvarsfrihet 
behandlas av kommunfullmäktige snarast möjligt. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att bevilja Partnerskap Inland - Akademi Norr ansvarsfrihet avseende 
2009 års verksamhet. 
-- 
Ks 2010-05-26 
Maria Kristoffersson och Åke Nilsson anmäler jäv och deltar därför inte i 
ärendets handläggning eller beslut. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
att bevilja Partnerskap Inland–Akademi Norr ansvarsfrihet avseende 
2009 års verksamhet. 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 21 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 53 (forts) Dnr 10/Ks157  940 
Beslut om ansvarsfrihet år 2009 för direktionen i Partnerskap Inland – 
Akademi Norr. 
 
Kfm 2010-06-14  
Maria Kristoffersson och Åke Nilsson anmäler jäv och deltar därför inte i 
ärendets handläggning eller beslut. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att bevilja Partnerskap Inland- Akademi Norr ansvarsfrihet avseende 
2009 års verksamhet. 
----- 
 
 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 22 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 

Ks 
 
 
 
Kfm § 54 
Ks § 86 
Au § 147   28-29  
Au § 133   10-6/1-9 
Au § 89  Dnr 05/Ks448  299 
Försäljning alternativt arrende av mark inom SJ-området. 
  
Ärendebeskrivning  
Au 2006-02-28 
Skrivelse har inkommit från företagare som äger byggnader längs 
Järnvägsgatan/Magasinsgatan/Lokalgatan där de vill köpa mark till 
byggnad eller få nya arrendekontrakt med rimliga och likvärdiga 
arrendepriser. 
 
Teknisk chef Stellan Lundmark meddelar i yttrande att Vilhelmina 
kommun nu har fått arrendekontrakten från Banverket. Arbetet  med att 
se över dessa har inte påbörjats. 
 
Vilhelmina kommun kan inte skriva nytt arrendekontrakt med ägare till 
enbart byggnader där nuvarande arrendekontraktet är upprättat med en 
annan person. Däremot kan kommunen medverka  till att skriva en 
överlåtelse av befintligt avtal. 
 
Förslag till beslut 
 
att Vilhelmina kommun fastställer ett  kvadratmeterpris och säljer ut 
tomter till dem som vill köpa. Respektive husägare får bekosta 
avstyckning. 
 
att  Vilhelmina kommun gör en översyn av arrendepriserna. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till tekniske chefen att komplettera ärendet med förslag till 
kvadratmeterpris samt att genomföra en översyn av arrendepriserna. 
- - - - - 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 23 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 54 (forts) 
Ks § 86    (forts) 
Au §  147     (forts) 
Au § 133       (forts) Dnr 05/Ks448  299 
Försäljning alternativt arrende av mark inom SJ-området. 
 
Au 2010-04-13 
               
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till kommunchefen att bereda ärendet till kommunstyrelsens 
arbetsutskott 2010-05-11. 
----- 
Au 2010-05-11 
Redovisning har upprättats. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att ur det egna kapitalet anvisa 2,0 Mkr för upprustning av 
Järnvägsgatan i enlighet med upprättat förslag. 
-- 
Ks 2010-05-26 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Att uppdra till kommunchefen att till arbetsutskottets sammanträde 2010-
08-10 bereda frågan om ev. flyttning av Lapplands vilts lokaler längs 
Järnvägsgatan. 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 24 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 54 (forts) 
Ks § 86 (forts) Dnr 05/Ks448  299 
Försäljning alternativt arrende av mark inom SJ-området. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att uppdra till kommunstyrelsen att genomföra försäljning av 
arrendetomterna längs Järnvägsgatan samt därtill kommande 
markområde efter genomförd förrättning, till ett pris av 55:- per m2 samt 
erläggande avstyckningskostnader. 
 
Att uppdra till kommunstyrelsen att vid försäljningen tillgodose 
områdets kulturhistoriska värde samt betydelse för järnvägstrafikens 
förutsättningar. 
 
Att ur det egna kapitalet anvisa 2,0 Mkr för upprustning av 
Järnvägsgatan i enlighet med upprättat förslag. 
----- 
Kfm 2010-06-14 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att uppdra till kommunstyrelsen att genomföra försäljning av 
arrendetomterna längs Järnvägsgatan samt därtill kommande 
markområde efter genomförd förrättning, till ett pris av 55:- per m2 samt 
erläggande avstyckningskostnader. 
 
Att uppdra till kommunstyrelsen att vid försäljningen tillgodose 
områdets kulturhistoriska värde samt betydelse för järnvägstrafikens 
förutsättningar. 
 
Att ur det egna kapitalet anvisa 2,0 Mkr för upprustning av 
Järnvägsgatan i enlighet med upprättat förslag 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 25 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
Au 

 
 
 
Kfm § 55  Ny särsk.bilaga 
Ks § 123   10-6/99-153 
Au § 194 Dnr10/Ks191  739 
Stimulansbidrag för valfrihetssystem inom äldre- och 
handikappomsorgen. 
 
Ärendebeskrivning
Au 2010-04-14 
Socialstyrelsen har regeringens uppdrag att under 2008 besluta om och 
fördela 280 miljoner kronor i bidrag till kommunerna att förbereda och 
utveckla valfrihetssystem inom äldre och handikappomsorg enligt 
socialtjänstlagen (2001:453) 
 
Stimulansmedlen kan beviljas kommuner för att förbereda ett eventuellt 
införande av valfrihetssystem i linje med den föreslagna lagstiftningen 
om valfrihetssystem (LOV). Stimulansmedel kan också beviljas 
kommuner som redan infört eller fattat beslut om att införa system för 
valfrihet, ofta kallat kundval och behöver utveckla och anpassa dessa 
system till de förutsättningar som följer av den föreslagna lagstiftningen. 
 
Regeringen har dessutom avsatt 5 miljoner kronor för att Sveriges 
kommuner och Landsting (SKL) ska kunna ge kommunerna råd och stöd 
i tillämpningen av den föreslagna lagstiftningen om valfrihetssystem. 
 
Socialnämnden har upprättat ansökan om stimulansbidrag.. 
Socialstyrelsen har beslutat tilldela Vilhelmina kommun 720 000 kronor 
för år 2008-2010-06-30.  
 
Projektledare Johnny Wahlström har 209-12-08 överlämnat delrapport 
samt förslag till förfrågningsunderlag avseende valfrihetssystem enligt 
LOV till socialnämnden 2009-12-17. 
 
Förslag till förfrågningsunderlag skickades ut på remiss 2010-01-11 med 
en remisstid till 2010-03-19. 
 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 26 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
Kfm § 55  (forts) 
Ks § 123  (forts) 
Au § 194   (forts) Dnr10/Ks191  739 
Stimulansbidrag för valfrihetssystem inom äldre- och 
handikappomsorgen. 
 
Projektledare Johnny Wahlström har överlämnat slutrapport  och 
sammanställning över inkomna remissvar till socialnämnden 2010-04-
14. 
 
Socialnämnden har 2010-04-14, § 38 beslutat 
 
att Vilhelmina kommun ställer sig positiv till införande av LOV inom 
hemtjänsten, 
 
Annika Wibrell, Tony Mannelqvist, Torgny Strömqvist, Inga Jonsson 
och Bo Olsson reserverar sig mot beslutet. 
 
Au 2010-05-11 
Maria Kristoffersson yrkar att arbetsutskottet bör föreslå 
kommunstyrelsen förslå kommunfullmäktige att införa LOV inom 
hemtjänsten. 
 
Åke Nilsson och Anita Johansson yrkar avslag till Kristofferssons 
yrkande. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att arbetsutskottet beslutat bifalla Kristofferssons förslag. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att införa LOV inom hemtjänsten 
 
Åke Nilsson och Anita Johansson reserverar sig mot beslutet. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 27 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 55(forts) 
Ks § 123   (forts) Dnr10/Ks191  739 
Stimulansbidrag för valfrihetssystem inom äldre- och 
handikappomsorgen. 
 
Maria Kristoffersson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
 
Åke Nilsson yrkar avslag till arbetsutskottets förslag. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla arbetsutskottets förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att införa LOV inom hemtjänsten 
 
Ledamöterna Åke Nilsson ( S), Anita Johansson ( S), Gunilla Prång (S),  
Mikael Östergren (S) och Margaretha Löfgren (V) reserverar sig mot 
beslutet. 
----- 
Kfm 2010-06-14 
Maria Kristoffersson och Agneta Mattsson yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 
 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunfullmäktige bör återremittera ärendet till 
kommunstyrelsen för ytterligare beredning avseende ekonomiska och 
miljömässiga konsekvenser. 
 
Viveka Abramsson  och Anita Johansson yrkar bifall till Nilssons 
förslag. 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 28 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 55   (forts) Dnr10/Ks191  739 
Stimulansbidrag för valfrihetssystem inom äldre- och 
handikappomsorgen. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Ewa Hed , Agneta Lindström-Berg 
och Gunilla Prång. 
Efter avslutad överläggning prövar ordföranden om ärendet ska avgöras 
idag eller om det ska återremitteras. Efter genomförd omröstning finner 
ordförande att kommunfullmäktige beslutat att återremittera ärendet. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkännes: Den som vill att ärendet avgörs idag röstar ja, den som 
vill att ärendet återremitteras röstar nej. Verkställd votering utfaller med 
sex ja och fem nej på sätt till detta protokoll närmare utvisar. Verkställd 
votering utfaller med 17 ja och 18 nej på sätt till detta protokoll närmare 
utvisar. 
Kommunfullmäktige har således bifallit återremissyrkandet. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att återremittera ärendet till kommunstyrelsen för ytterligare beredning 
avseende ekonomiska och miljömässiga konsekvenser. 
 
Ledamöterna Maria Kristoffersson, Else Westerlund, Mattias Ihrström, 
Nils Göran Baer, Robert Svensson, Ingrid Eriksson och Eva Ahlberg 
samtliga (C), Rickard Norberg, Leif Ahlmark, Agneta Mattsson, Johnny 
Kärkkäinen och Inga-Lena Larsson samtliga (KD), Lars Eliasson, 
Helen Gavelin, Conny Lövgren, och Sanja Tadic samtliga (FP) samt 
Katarina Hahlin (M) reserverar sig mot beslutet. 
----- 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 29 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
Kun 

 
Kfm § 56 
Ks § 127   30-44 
Au § 199  10-6/157-171 
Au § 112 Dnr10/Ks121  629 
Barn och ungas hälsa. 
 
Ärendebeskrivning
Au 2010-03-30 
Statens folkhälsoinstitut presenterar resultaten från den första nationella 
kartläggningen av barns och ungas psykiska hälsa. 
 
Barn och ungdomar är en särskilt angelägen målgrupp i det 
hälsofrämjande folkhälsoarbetet. SCB har på uppdrag av regeringen 
under hösten 2009 genomfört en kartläggning av den psykiska hälsan hos 
barn i årskurs sex och nio.   
Avsikten är att den 24 mars presentera resultaten genom ett 
pressmeddelande och hänvisning till Statens folkhälsoinstituts hemsida. 
 
Detta är första gången som samtliga kommuner och landsting får tillgäng 
till information på lokal nivå om den psykiska hälsan bland barn och 
unga. Genom att få tillgång till lokala data förbättras möjligheterna att 
bedriva ett effektivt och kunskapsbaserat folkhälsoarbete. Resultaten från 
kartläggningen utgör därmed en gedigen grund för våra gemensamma 
ansträngningar för att främja barns och ungdomars psykiska hälsa.  
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
Att Nätverket Hälsa, lärande och trygghet utökas med politiska 
företrädare från Kommunstyrelsen, Kultur- och utbildningsnämnden 
samt Socialnämnden 
 
Att Nätverket ges i uppdrag att ta fram handlingsprogram samt förslag 
till ansökan om extern finansiering. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 30 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 56 (forts) 
Ks § 127 (forts) 
Au §  199   (forts) Dnr10/Ks121  629 
Barn och ungas hälsa. 
 
Au 2010-05-11 
Regionförbundet Västerbotten har sedan två och ett halvt år tillbaka varit 
huvudman för ett projekt kring problemställningen Barns och ungas 
psykiska hälsa. En projektgrupp tillsatt av Utbildningsdelegationen inom 
Region Västerbotten har arbetat fram ett förslag till strategisk plan som 
nu fastställts och skickats till olika instanser och huvudmän med 
rekommendationen att anta planen och därmed förbinda sig att arbeta i 
dess anda. 
 
Det noteras att kultur- och utbildningsnämndens arbetsutskott har 
behandlat ärendet 2010-04-13. 
 
Socialnämnden har 2010-04-14, § 35 beslutat 
 
att  rekommendera kommunfullmäktige att anta föreliggande plan. 
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att anta upprättad plan  
-- 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
Att anta upprättad plan  
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 31 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 56    (forts) Dnr10/Ks121  629 
Barn och ungas hälsa. 
 
Kfm 2010-06-14 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att anta upprättad plan. 
-----

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 32 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 

KPHR 
Ekonomi 

 
Kfm § 57 
Ks § 132   10-6/204- 
Au § 206 Dnr10/Ks179  940 
Anslag för kommunala Pensionärs och Handikapprådet (KPHR) 
 
Ärendebeskrivning
Au 2010-05-11 
Kommunala Pensionärs och Handikapprådet (KPHR) inkommer med 
skrivelse ang. vid senaste budgetfullmäktige i november 2009 och som 
gäller för 2010 beslutades att budgeten för KPHR skulle minskas med 
26.000 kr. 
Budgeten för 2010 blev således 5.430 kr. 
Vid senaste budgetgenomgången inom KPHR upptäcktes att rådet 
förbrukat 6.840 kr, man har alltså överskridit budgeten med 1.410 kr 
 
Kommunala Pensionärs och Handikapprådet anhåller om tilläggsanslag 
med 13.160 kr för att kunna bedriva fortsatt verksamhet under 2010. 
 
Anita Johansson anmäler jäv och deltar därför inte i ärendets 
handläggning eller beslut. 
 
ARBETSUTSKOTTET FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
Att ej medge ytterligare anslagsgivning. 
 
Ks 2010-05-26 
Anita Johansson yrkar att KPHR bör erhålla ett tilläggsanslag på 
13.160:- för 2010 års verksamhet. 
 
Åke Nilsson yrkar bifall till Johanssons yrkande. 

 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 33 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
Kfm § 57 (forts) 
Ks § 132 (forts) Dnr10/Ks179  940 
Anslag för kommunala Pensionärs och Handikapprådet (KPHR) 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla Johanssons förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att bevilja KPHR tilläggsanslag med 13.160:- för verksamhetsåret 2010. 
----- 
Kfm 2010-06-14  
Anita Johansson uppger att hon ansågs vara jävig vid arbetsutskottets 
sammanträde 2010-05-11, något som hon inte ansåg sig vara. 
 
Anita Johansson, Åke Nilsson och Margaretha Löfgren yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att bevilja KPHR tilläggsanslag med 13.160:- för verksamhetsåret 2010. 
 
att disponera erforderliga medel ur det egna kapitalet. 
----- 
 
 
 
 
 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 34 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
Näringsenheten 
Ekonomi 
Budgetberedningen 

Kfm § 58 
Ks § 140  45-50+ ny särsk.bil. 
Au § 216  10-6/227-232 
Ks § 219   Ny bil 16-21 
Au § 343   09-11/15-24 
Ks § 142  09-6/127-132 
Au § 181 Dnr09/Ks178  140 
Näringsprogram 2009-2015. 
 
Ärendebeskrivning
Au 2009-05-11 
Förslag till Näringsprogram Vilhelmina har upprättats avseende perioden 
2009-2015. 
 
Tidigare arbete inom ramen för Vilhelmina Vill och dess efterföljande 
seminarium har inarbetats i tillämpliga delar liksom den överläggning 
som genomfördes med kommunstyrelsens arbetsutskott och 
näringsenheten hösten 2008. 
 
Under överläggning i ärendet deltar 1:e näringssekr. Göran Lidström. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att  bereda ärendet vidare till kommunstyrelsens sammanträde 2009-05-
27. 
---- 
Ks 2009-05-27 
Näringsenheten har justerat förslaget efter överläggning med 
arbetsutskottet. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR  
 
Att remittera förslaget till partierna, FR Vilhelmina, Svenska handel 
Vilhelmina och Inlandsmässan ek förening med en remisstid fram till 
2009-10-01. 
 
Att publicera förslaget på kommunens hemsida med en inbjudan till 
kommunens företag och boende att inkomma med synpunkter. 
-----

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 35 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
Kfm § 58 (forts) 
Ks § 140 (forts) 
Au §  216   (forts) 
Ks § 219  (forts) 
Au §   343    (forts) Dnr09/Ks178  140 
Näringsprogram 2009-2015. 
 
Au 2009-10-13 
Förslaget har under tiden 090717-091001 remitterats till partierna, FR 
Vilhelmina. Svensk handel Vilhelmina och Inlandsmässan ekonomisk 
förening. Förslaget har dessutom varit publicerad på kommunens 
hemsida med inbjudan att lämna synpunkter 
Remissvar har inkommit från Företagarna, Svensk Handel Vilhelmina 
samt Allians för Vilhelmina och Inlandsmässan ek förening. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till presidiet att bereda ärendet till kommunstyrelsens 
sammanträde 2009-10-27. 
------- 
Ks 2009-10-27 
Förslaget har reviderats till Näringslivsprogram – Vilhelmina kommun 
2009-2015. 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör återremittera ärendet till 
arbetsutskottet för ytterligare beredning. 
Rickard Norberg yrkar bifall till Nilssons förslag. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Maria Kristoffersson, Anita 
Johansson, Margaretha Löfgren, Mikael Österberg, Ewa Hed och Ulf 
Grahn. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla Åke Nilssons återremissyrkande. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
att återremittera ärendet till arbetsutskottet för ytterligare beredning. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 36 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
Kfm § 58 (forts) 
Ks § 140  (forts) 
Au § 216  (forts) Dnr09/Ks178  140 
Näringsprogram 2009-2015. 
 
Au 2010-05-11 
Förslag till omarbetat näringslivsprogram Vilhelmina kommun 2010-
2015 har upprättats. 
 
Göran Lidström och Lars Gavelin redovisar sammanställning av 
intervjuer de gjort med olika branschföreträdare i kommunen avseende 
förslaget till näringsprogram. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att uppdra till sekreteraren att till kommunstyrelsens sammanträde 2010-
05-26 i tillämpliga delar inarbeta synpunkter som framkommit vid 
intervjuerna. 
-- 
KS 2010-05-26 
Reviderat program har upprättats 2010-05-11. 
 
Under överläggning i ärendet presenterar Åke Nilsson S+V förslag till 
Näringsprogram. 
Anita Johansson och Margaretha Löfgren yrkar bifall till förslaget. 
 
Maria Kristoffersson yrkar bifall till arbetsutskottets förslag samt att 
kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anvisa 500.000:- för 
verkställande av programmet. 
 
Lars Eliasson yrkar att presidiet får i uppdrag att bereda ärendet till 
kommunfullmäktiges sammanträde 2010-06-14. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Att uppdra till presidiet att bereda ärendet till kommunfullmäktiges 
sammanträde 2010-06-14. 
---- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 37 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 58  (forts) Dnr09/Ks178  140 
Näringsprogram 2009-2015. 
 
Kfm 2010-06-14 
 
Programförslaget har reviderats av kommunstyrelsens presidium. 
 
Maria Kristoffersson yrkar att kommunfullmäktige bör anta det 
upprättade förslaget till näringsprogram för Vilhelmina kommun 2010-
2015. 
Kristoffersson yrkar vidare att kommunfullmäktige bör anslå 250.000:- 
ur det egna kapitalet för att genomföra de aktiviteter som beskrivs i 
programmet samt att budgetberedningen beaktar medelsbehov i samband 
med programmets genomförande även för 2011. 
 
Åke Nilsson och Lars Eliasson yrkar bifall till Kristofferssons yrkanden. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunfullmäktige beslutat att bifalla Kristofferssons förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att anta det upprättade förslaget till näringsprogram för Vilhelmina 
kommun 2010-2015. 
 
Att anvisa 250.000:- ur det egna kapitalet för att genomföra de aktiviteter 
som beskrivs i programmet. 
 
Att uppdra till budgetberedningen att beakta medelsbehov i samband 
med programmets genomförande även för 2011. 
----- 
 
 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 38 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
Kfm § 59 
Ks § 141 
Au § 218 
Kfm §  36 
Ks § 228 
Au § 360 Dnr07/Ks42  212 
Vindkraftsplan för södra Lappland – tillägg till översiktsplan 
 
Ärendebeskrivning
Au 2009-10-13 
Tekniska enheten redovisar i skrivelse 2009-10-13 vindkraftsplanen för 
södra Lappland är klar för antagande i kommunfullmäktige efter att 
samråd och utställning har genomförts. 
 
Synpunkter redovisas i särskild sammanställning. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att hänskjuta ärendet till kommunstyrelsen utan eget förslag. 
------- 
Ks 2009-10-27 
 
Under överläggning i ärendet deltar miljö- och byggnadschef Jan-Ola 
Borg. 
 
Yttrande i ärendet avges av Maria Kristoffersson, Agneta Mattsson, Lars 
Eliasson, Hans Eriksson, Ewa Hed och Joakim Risberg. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Att hänskjuta ärendet till kommunfullmäktiges sammanträde 2010-02-
15. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar  
 
att anta upprättat förslag till vindkraftsplan för Södra Lappland. 
---- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 39 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
Kfm § 59 (forts) 
Ks § 141   (forts) 
Au §   218   (forts) 
Kfm §  36   (forts) 
Kfm § 95 (forts) Dnr 07/Ks42 212 
Vindkraftsplan för Södra Lappland – tillägg till översiktsplan. 
 
Kfm 2010-04-19 
Under överläggning i ärendet yrkar Maria Kristoffersson bifall till 
förslaget med undantag av Stekenjokkområdet som hon föreslår 
återremitteras för ny behandling i kommunfullmäktiges 
junisammanträde. 
 
Åke Nilsson yrkar bifall till Kristofferssons förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att anta upprättat förslag till vindkraftsplan för södra Lappland med 
undantag av Stekenjokkområdet. 
 
Att återremittera den del i förslaget till vindkraftsplan som rör 
Stekenjokksområdet till kommunstyrelsen för ytterligare beredning.  
----- 
Au 2010-05-11 
Under överläggning i ärendet deltar Thomas Nejne, Åsa Baer och Laila 
Daerga, Vilhelmina Södra Sameby. 
 
Företrädarna för Vilhelmina södra sameby anser att den viljeförklaring 
som finns upprättad uppfyller de krav deras näring har. Man menar 
samtidigt att en väg mellan Saxnäs och Båtas menligt skulle påverka 
deras förutsättning att driva renskötsel i området. 
 
Man kommer att ha ytterligare överläggningar med sin sameby i detta 
ärende under juni månad. 
 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
Att hänskjuta ärendet kommunstyrelsens sammanträde 2010-05-26. 
-- 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 40 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
Kfm § 59 (forts) 
Ks § 141 (forts) Dnr 07/Ks42 212 
Vindkraftsplan för Södra Lappland – tillägg till översiktsplan. 
 
Arbetsutskottet har 1020-03-30, § 125 beslutat föreslå kommunstyrelsen 
föreslå kommunfullmäktige  
 
Att fastställa upprättat förslag till viljeförklaring. 
 
Under överläggning i ärendet yrkar Maria Kristoffersson att 
kommunstyrelsen bör föreslå kommunfullmäktige att det s.k. 
Stekenjokkområdet bör undantas från vindkraftsetableringar. 
 
Lars Eliasson yrkar bifall till Kristoferssons förslag. 
 
Åke Nilsson yrkar vindkraftplanen bör även omfatta det s.k.  
Stekenjokkområdet. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordföranden 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla Kristofferssons förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att Stekenjokkområdet ska inte vara föremål för vindkraftsetableringar. 
 
Att fastställa upprättat förslag till viljeförklaring. 
 
Ledamöterna Åke Nilsson ( S), Anita Johansson ( S), Gunilla Prång (S),  
Mikael Östergren (S) och Margaretha Löfgren (V) reserverar sig mot 
beslutet 
-----

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 41 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
 
 
 
Kfm § 59 (forts) Dnr 07/Ks42 212 
Vindkraftsplan för Södra Lappland – tillägg till översiktsplan. 
 
Kfm 2010-06-14 
Maria Kristoffersson yrkar att Stekenjokkområdet ska vara ett 
stoppområde för vindkraftsetableringar. Kristoffersson yrkar avslag till 
den andra attsatsen i kommunstyrelsens förslag. 
Else Westerlund, Katarina Hahlin, Rickard Norberg och Lars Eliasson 
yrkar bifall till Kristofferssons förslag. 
 
Åke Nilsson yrkar att även Stekenjokkområdet ska ingå i 
vindkraftsplanen. 
Ewa Hed yrkar bifall till Nilssons förslag. 
 
Yttrande avges vidare av Rune Andersson. 
 
Efter avslutad överläggning ställer ordförande Kristofferssons förslag 
mot Nilssons förslag. Efter genomförd omröstning finner ordföranden att 
kommunfullmäktige beslutat bifalla Maria Kristofferssons förslag. 
 
Votering begärs emellertid och följande propositionsordning uppläses 
och godkännes. 
 
Den som bifaller Maria Kristoffersons förslag röstar ja, den som bifaller 
Åke Nilssons förslag röstar nej. 
Verkställd votering utfaller med 17 ja och 17 nej på sätt till detta 
protokoll närmare utvisar. Maria Kristofferssons förslag får majoritet 
i.o.m. ordförandens utslagsröst. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att Stekenjokkområdet ska vara stoppområde för vindkraftsetableringar. 
----- 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 42 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

  
Ekonomi 

 
 
Kfm § 60 
Ks § 142 
Ks § 34 
Au § 11  Dnr 09/Ks406  042 
Investeringar 2010. 
 
Ärendebeskrivning
Au 2010-01-26 
I budgetbeslutet för år 2010 anvisade kommunfullmäktige 9,0 mkr till 
investeringar inom kommunstyrelsens verksamhetsområde. 
 
Efter genomgång av inkomna investeringsönskemål föreslås följande 
investeringar inom ramen för av kommunfullmäktige anvisade medel: 
 
Flyg  
Åtgärder för start- och landningsbana  200 tkr 
(Planerat utförande 2009 framflyttas till 2010, 
budgeterade medel 2009, 1800 tkr, ianspråktas 
ej under 2009 utan föreslås överföras till 2010. 
Totalkostnad för investeringen 2000 tkr) 
 
GVA 
Ekorrbacka, Bilprovningen belysning  400 tkr 
Utbyte av befintliga maskiner  100 tkr 
Renovering gator/va   2000 tkr 
Sorteringsförbättring Granberget  1000 tkr 
Kartering byar   300 tkr 
Renovering vägbelysning   1500 tkr 
Anslutning va byar   100 tkr 
Anslutning va tätort   50 tkr 
 
KOMMUNLEDNINGSFUNKTION M M   
Kontorsinventarier   100 tkr 
 
KOST 
Ugn Volgsjö skola   50 tkr 
Kyl Volgsjö skola   50 tkr 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 43 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
 
Kfm § 60  (forts) 
Ks § 142  (forts) 
Ks §    34      (forts) 
Au § 11     (forts) Dnr 09/Ks406  042 
Investeringar 2010. 
 
ÖVRIG VERKSAMHET 
Andelar Folkets Hus   367 tkr 
 
FASTIGHETER 
Ommålning Volgsjö skola samt byte av fönster  2500 tkr 
Tillgånglighetsåtgärder   303 tkr 
 
TOTALT   9000 tkr 
 
Kommunstyrelsen föreslås besluta att ovanstående investeringsåtgärder 
får utföras under 2010.  
 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG TILL KOMMUNSTYRELSEN  
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att godkänna upprättat förslag. 
 
att förklara ärendet omedelbart justerat. 
---- 
Ks 2010-02-15 
Kommunchefen rekommenderar i skrivelse 2010-02-10 
kommunstyrelsen besluta 
 
att  med ändring av tidigare beslut ,2010-01-27, § 26, att ur avsättning till 
ommålning/fönsterbyte Volgsjö skola, 2,5 Mkr, anvisa 1,0 Mkr för 
framtagning av VA-utredning/va-plan Kittelfjäll. 
 
Under överläggning i ärendet redovisar ordförande kommande 
utredningsbehov i Kittelfjäll med anledning av framtida planerade 
byggnationer. 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 44 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
Kfm § 60 (forts) 
Ks § 142 (forts) 
Ks § 34     (forts) Dnr 09/Ks406  042 
Investeringar 2010. 
 
Åke Nilsson yrkar att kommunstyrelsen bör besluta  
att med ändring av tidigare beslut ,2010-01-27, § 26, att ur avsättning till 
ommålning/fönsterbyte Volgsjö skola, 2,5 Mkr, anvisa 1,0 Mkr för 
framtagning av VA-utredning/va-plan Kittelfjäll. 
Anita Johansson och Rickard Norberg yrkar bifall till Nilssons förslag. 
 
Yttrande i ärendet avges vidare av Göran Hahlin och Margaretha 
Löfgren. 
 
Efter avslutad överläggning och gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunstyrelsen beslutat bifalla Åke Nilssons förslag. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Att med ändring av tidigare beslut ,2010-01-27, § 26, att ur avsättning till 
ommålning/fönsterbyte Volgsjö skola, 2,5 Mkr, anvisa 1,0 Mkr för 
framtagning av VA-utredning/va-plan Kittelfjäll. 
-- 
Ks 2010-05-26 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att med ändring av tidigare beslut ,2010-01-27, § 26, att ur avsättning till 
ommålning/fönsterbyte Volgsjö skola, 2,5 Mkr, anvisa 1,0 Mkr för 
framtagning av VA-utredning/va-plan Kittelfjäll. 
-- 
Kfm 2010-06-14 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att med ändring av tidigare beslut ,2010-01-27, § 26, att ur avsättning till 
ommålning/fönsterbyte Volgsjö skola, 2,5 Mkr, anvisa 1,0 Mkr för 
framtagning av VA-utredning/va-plan Kittelfjäll. 
-- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 45 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 

Kun 
Ekonomi 

 
Kfm § 61 
Ks § 143 Dnr10/Ks213  714 
Framställan om öppnande av ytterligare en förskoleavdelning på tätorten. 
 
Ärendebeskrivning
Ks 2010-05-26 
Kultur- och utbildningsnämnden har 2010-05-11, § 32 beslutat 
 
att  begära hos kommunfullmäktige att få starta ytterligare en 
förskoleavdelning från och med halvårsskiftet 2010. 
 
att  hos kommunfullmäktige anhålla om TA för år 2010 med 
motsvarande 970 tkr för uppstart av ny avdelning. 
 
Ks 2010-05-26 
 
KOMMUNSTYRELSENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att godkänna att en nya förskoleavdelning startar fr.o.m. halvårsskiftet 
2010. 
 
Att bevilja Kultur- och utbildningsnämnden TA med 970 tkr ur det egna 
kapitalet. 
---- 
Kfm 2010-06-14 
Under överläggning i ärendet yrkar Johnny Kärkkäinen och Viveka 
Abramsson bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 

 Att godkänna att en nya förskoleavdelning startar fr.o.m. halvårsskiftet   
                                   2010. 

 
Att bevilja Kultur- och utbildningsnämnden TA med 970 tkr ur det egna 
kapitalet. 
---- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 46 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 

Ekonomi 
 
 
 
 
Kfm § 62 
Ks § 154   Dnr 10/Ks218  042 
Delårsrapport 30 april 2010 
 
Ärendebeskrivning 
Ks 2010-05-26 
Ekonomienheten redovisar Delårsrapport 30 april 2010 
Av rapporten framgår att resultatet per 30 april uppgår till 5456 kkr. 
Prognosen för helåret visar ett underskott på -3954 kkr. 
 
KOMMUNSTYRELSEN BESLUTAR 
 
Att uppmana nämnderna att uppmärksamt följa kostandsutvecklingen 
och vidta lämpliga åtgärder. 
 
Att överlämna delårsrapporten till kommunfullmäktige. 
------ 
Kfm 2010-06-14 
Under överläggning i ärendet deltar ekonomichef Lars Ekbäck som 
lämnar en redovisning av innehållet i delårsrapporten. 
 
Yttrande i ärendet avges av Maria Kristofferson. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att notera delårsrapporten. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 



VILHELMINA KOMMUN   PROTOKOLL 47 
Kommunfullmäktige   2010-06-14 

 
 
 
Kfm § 63 
Kfm § 39 
Kfm § 22 Pärm 
Valärende 
 
Ärendebeskrivning 
Kfm 2010-02-15 
Göran Lengqvist, Fp, avsäger sig sina uppdrag som 
 
Ledamot i Folkets hus styrelse 
Kommunrevisor 
Revisor i VIBO AB 
 
VALBEREDNINGENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att som ny ledamot i Folkets hus styrelse utse Sanja Tadic, Fp 
 
Att hänskjuta val avseende kommunrevisor och revisor i VIBO AB till 
kommande kommunfullmäktigesammanträde så det vid dagens 
sammanträde inte finns något förslag. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
Att godkänna avsägelsen från Göran Lengqvist, Fp 
 
Att som ny ledamot i Folkets hus styrelse utse Sanja Tadic, Fp 
 
Att hänskjuta val avseende kommunrevisor och revisor i VIBO AB till 
kommande kommunfullmäktigesammanträde så det vid dagens 
sammanträde inte finns något förslag. 
----- 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 
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Kfm § 63  (forts) 
Kfm §   39    (forts) Pärm 
Valärende. 
 
Kfm 2010-04-19 
VALNÄMNDENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att utse Johnny Holmgren (KD) som ny kommunrevisor. 
 
Att bordlägga val av revisor till VIBO AB. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att utse Johnny Holmgren (KD) som ny kommunrevisor. 
 
Att bordlägga val av revisor till VIBO AB. 
----- 
Kfm 2010-06-14 

                                   VALNÄMNDENS FÖRSLAG TILL KOMMUNFULLMÄKTIGE 
 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
Att utse Johnny Holmgren (KD) som ny revisor i VIBO AB 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
Att utse Johnny Holmgren (KD) som ny revisor i VIBO AB 
----- 
 
 
 
 
 
 

____________________________________________________________________________________________________________ 
Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 


	Ärendebeskrivning 

